
 
 

  
 
 PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 29.06.2023 

 
 Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 519 / 23.06.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a desfăşurat 
în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
Se constată la începerea ședinței că lipsesc d-nii consilieri locali Tobescu Dorel (a anunțat 

că nu se află în țară) și Ghica Ion-Costin. În contextul în care d-nul Tobescu Dorel trebuia să asigure 
președinția ședințelor de Consiliu din luna iunie 2023, s-a procedat, cu acordul tuturor consilierilor 
locali prezenți, la nominalizarea prin hotărâre a președintelui de ședință în persoana d-nului Vitan 
Marius Nicolae – următorul pe lista alfabetică a consilierilor locali. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius declară deschisă şedinţa de consiliu. 
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel și d-nul 

Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul 
Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-
Olt. 

Sunt prezenți din partea S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. d-nul Mircea Domi – director și d-
na Rădulescu Ramona – contabil. 

 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot procesul-verbal din data de 
19.06.2023, înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 

 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, dă citire ordinii de zi după cum urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea taxei de salubrizare în Orașul Drăgănești- Olt,  
a Regulamentului privind instituirea și administrarea taxei de salubrizare pentru utilizatorii 
serviciului de salubrizare și a tarifelor distincte” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 136 / 26.11.2021 

privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului public de întreținere și reparare 
drumuri la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140 / 26.11.2021 

privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere, reparații 
curente și reabilitare a fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. 
URBAN ACTIV SERV S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea modificării obiectului și prelungirea duratei 

dării în folosință gratuită a unor imobile către S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. - Drăgănești-
Olt, cu titlu de sediu principal” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor de performanță financiari și  



 
 

nefinanciari aferenți contractului de mandat al conducerii S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. – 
Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Întrebări, interpelări. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, face precizarea că ordinea de zi a fost 
suplimentată cu încă două proiecte de hotărâre, care au fost dezbătute în cadrul Comisiilor de 
specialitate ale Consiliului local, și anume:  

Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 66 / 19.06.2023 
referitoare la aprobarea Protocolului de colaborare cu privire la gestionarea câinilor fără 
stăpân, încheiat între U.A.T.  Orașul Drăgănești-Olt și Serviciul public de administrare a 
domeniului public și privat Corabia.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai 

obiectivului de investiție „ Continuare lucrări la sediul Primăriei Drăgănești-Olt ”.” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot ordinea de zi suplimentată, 

înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 
 
IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea taxei de salubrizare în Orașul Drăgănești-Olt, a Regulamentului privind 

instituirea și administrarea taxei de salubrizare pentru utilizatorii serviciului de salubrizare și 
a tarifelor distincte. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
 
Vine la ședință d-nul consilier local Ghica Ion-Costin. 
 
D-nul Ghica Ion-Costin, secretar comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, am observat că sunt mai multe taxe trecute în 

hotărâre. Ce reprezintă fiecare? Sunt unele care îmi pun un semn de întrebare. 
D-nul Viceprimar – Care? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Prima taxă de la art. 1. Asta cu 15,01 lei. 
D-nul primar – Ce nu ați înțeles? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dacă deschideți la pag. 7 din memoriul justificativ, la pct.i Stabilirea 

taxei de gestionare a deșeurilor reziduale, în chenar sunt specificate următoarele: Având în vedere 
numărul populației și cantitățile aferente celor două zone rezultă un tarif lei/pers/lună pentru fracția 
reziduală de 11,61 lei/pers/lună în zona urbană și 4.99 lei/pers/lună în zona rurală. 

Mai jos zice 228,57 lei/mc pentru non-casnici. 
La pct. c Stabilirea taxei de salubrizare – În cazul în care intenționează determinarea unei 

taxe de salubrizare la nivelul întregului SMID, pe medii de rezidență și tipuri de utilizatori, pe baza 
stabilirii cuantumurilor mai sus precizate rezultă următoarea situație:  

La utilizatori casnici scrie 12,61 lei/pers/lună în condițiile în care mai sus este trecut 11,61 
lei/pers/lună. 



 
 

D-nul Secretar – Memoriul și întregul material a fost pus la dispoziție ca model de către A.D.I. 
OLT-ECO. Nu a fost întocmit de aparatul de specialitate al Primarului. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu știu cine l-a redactat... 
D-nul Primar – L-a făcut A.D.I. Olt-Eco pentru tot județul. Nu sunt făcute de noi. În ședința 

trecută au fost prezenți reprezentanții lor și nu i-ați întrebat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu am avut atunci acest material la dispoziție. 
D-nul Primar – Dumneavoastră știți și mă întrebați pe mine acum? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuia să aveți pe cineva care să citească acest material și să-i 

întrebe pe ei. Dumneavoastră ce credeți, este bine cum este trecut sau nu? 
D-nul Primar – Eu cred că este bine. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Este bine cu greșeala asta? 
D-nul Primar – Este bine, dar nu este greșit. Știu că nu votați proiectul de hotărâre. Tariful 

este cel trecut în hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dar de aici nu reiese. 
D-nul Primar – Dar la modul general acesta este tariful. Poate au greșit și au pus un leu în 

plus sau în minus. 
D-nul Ciubuc Dumitru – De ce a pus în plus și nu în minus? 
D-nul Primar – Asta este greșeala lor. Poate este o eroare de tipărire. Este a mea? Domnule 

secretar, este o greșeală de tipărire? 
D-nul secretar – Materialul acesta a fost transmis de A.D.I. Olt-Eco în format pdf. Nu se 

putea modifica. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Greșeala dumeavoastră nu este asta - ce scrie aici. Cineva trebuia 

să urmărească și să vă spună ce vă spun eu acum. Dumneavoastră trebuia să-mi spuneți acum 
cine a greșit. 

D-nul Primar – Vreți să-l sun pe d-nul Irimia și să vorbiți cu dânsul? Nu este greșeală. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cum să nu fie greșeală? 
D-nul Primar – Dacă ați observat, de ce nu ați spus la Comisii? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Acum am văzut. 
D-nul Primar – Nici eu nu am văzut până acum. Trebuia să spuneți la Comisii și îl sunam pe 

d-nul Irimia să ne explice.  
D-nul Stănescu Vasile – De unde știți că tariful corect este cel din tabel? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Pentru că tariful la rural și la non-casnici este identic, adică 4,99 și 

respectiv 228,57. 
D-nul secretar – Poate este greșită valoarea de 11,61. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Unde este greșit? Sus sau jos? 
D-nul secretar – Din moment ce în conținutul hotărârii, transmis de dumnealor, este 15,01, 

cred că eronat ar putea fi în partea de sus. Dacă se pleacă de la 12,61 lei și se adăugă TVA se 
ajunge la 15,01. 

D-nul Ciubuc Dumitru – De unde știți că nu au făcut socoteala după greșeala lor? Poate este 
greșit 12,61 și au luat-o de bază? 
 Iar taxa aceasta pentru separarea incorectă a fracțiilor cum credeți că se va aplica? 

D-nul Primar – Nu știu dacă se va aplica vreodata, nici la noi și nici la ei. Așa scrie în 
regulament și le cere ANRSC să facă taxa aceasta. Noi putem să propunem să fie 10% din cât este 
maximul. Nu vrem 200% din tariful inițial - cât este maxim la utilizatorii casnici. Propunem acum 
10%, adică 3 lei pentru separarea incorectă, dacă îl găsim pe vinovat. Ei ne penalizează pe noi și 
noi pe cetățean. Așa este regulamentul.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Eu cred că așa se va face: din totalul de 100 de tone....     
D-nul Primar – Eu am vorbit cu d-nul Irimia astăzi și mi-a spus că nu avea ce face, trebuia să 

pună și această taxă. 
D-nul Viceprimar – Ne-a spus că A.D.I.-ul nu o să vină să amendeze Salubris-ul și nici noi să 

amendăm cetățenii. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Când face recepția la sfârșit de lună, din 100 tone cât a adus 

Drăgăneștiul, 70% sunt nesortate. 



 
 

D-nul Primar – Cum ați vedea dumneavoastră problema aceasta rezolvată? Este foarte greu 
de implementat această sortare. Mergem din casă în casă să le spunem și ei tot așa pun gunoiul. 
Trebuie că cineva în fiecare zi să meargă cu mașina și să controleze cum au fost sortate deșeurile. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Ei au trecut suma asta aici dublată. 
D-nul Primar – Care sumă? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Asta de 30 lei. 
D-nul Primar – Nu noi am pus această sumă. Asta este limita maximă. Puteți să propuneți 

10% și noi suntem de acord. 10% din 30 lei înseamnă 3 lei. 
D-nul secretar – Poate fi coborâtă această taxă. 
D-nul Primar – Venim cu un amendament acum și o modificăm și pe asta și pe cea de la 

utilizatorii non-casnici, tot la 10% să fie, adică 176 lei și nu 1760 lei. 
Să facă domnul Viceprimar amendamentul. 
D-nul Viceprimar – Oricum vroiam să propunem între 10% și 20%. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Din ce? Din taxă? 
D-nul Primar – Din taxă. 
D-nul Neacșu Ionuț - Dacă livrau tomberoanele, așa cum au zis, cred că fiecare își sorta 

gunoiul. 
D-nul Viceprimar – Nu putem să știm sigur asta. 
D-nul Primar – Le-am dat saci. Asta a fost regula. Haideți să propunem amendamentul. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Propun 10% din taxa de salubrizare. 
D-nul secretar – Propuneți să fie 10% și nu 200% - cum este în momentul de față? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Da. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot amendamentul, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
D-na Dobre Violeta – Am observat în acest tabel, pentru utilizatorii non-casnici cuantumul 

taxei de salubrizare se va stabili conform a ceea ce scrie aici și a informațiilor obținute de organul 
fiscal local. Vedem că la școală unitatea de măsură specifică este elevul, care generează 0,11 kg 
de gunoi pe zi. La grădiniță, unitatea de măsură este persoana, presupun că școlarii și personalul 
didactic și nedidactic, care generează 1,35 kg de gunoi pe zi. Eu vă spun că un copil nu generează 
200 g de gunoi pe zi. 

D-nul Primar – La școală cumpără mâncare de la magazin, la grădiniță vin cu pachețel. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, ideea este următoarea. Luăm ca exemplu Grădinița 

Comani care a avut 46 de copii anul acesta. Anul viitor mai mulți sau mai puțini. Două cadre 
didactice și o femeie de serviciu. Asta înseamnă aproape o tonă și jumătate de gunoi pe lună pe 
care noi îl plătim din bugetul școlii. 

D-nul Primar – Spuneți dumneavoastră care este ieșirea din această situație. 
D-na Dobre Violeta – Să se modifice aici. 
D-nul Primar – Cine să modifice? 
D-na Dobre Violeta – Nu știu. 
D-nul Primar – Nu este făcut de noi Regulamentul. 
D-na Dobre Violeta – Să modifice cine l-a făcut. 
D-nu Viceprimar – Nu putem să facem nimic. Dacă era făcut de noi, atunci da. Ați văzut că 

unde putem să modificăm, o facem. Unde nu se poate, nu se poate. Așa au stabilit ei. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Eu am o propunere vis-a-vis de taxă. Să găsim o modalitate să 

reducem pentru cei buni platnici, care plătesc integral până la 31 martie. Să aibă o bonificație ca la 
impozit. Este un lucru care motivează cetățeanul să-și plătească în avans gunoiul. 

D-nul Primar – Dacă Salubris ne-ar lua și nouă mai puțin pe tonă ar fi foarte bine, dar eu 
trebuie să suport din bugetul Primăriei reducerea aceasta. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Uitați care este logica. Noi avem cetățeni rău platnici. Prin asta 
poate îi determinăm și pe ei să plătească. 

D-nul Primar – Trimitem titluri executorii zilnic. Mai vin și mai plătesc. 
D-nul Stoenică Alexandru – Poate fi suportată reducerea din bugetul local. 



 
 

D-nul Primar – La momentul acesta? 
D-nul Stoenică Alexandru – Primăria s-a folosit de banii celor buni platnici care au plătit taxa 

pentru tot anul. Eu aș veni cu un amendament ca acei oameni să nu mai plătească diferența la 
gunoi, să fie suportată din bugetul local, pentru că și primăria s-a folosit de acei bani. 

D-nul Primar - Știți cât a fost gradul de colectare? 
D-nul Stoenică Alexandru – Dacă nu e mult putem să suportăm din bugetul local diferența de 

preț. 
D-nul Primar – De unde știți că putem suporta. Trebuia să fie discutată această propunere cu 

directorul executiv al Direcției economico-financiare, să ne spună dacă se poate. 
D-nul Stoenică Alexandru – Trebuie să avem în perspectivă pentru viitor. 
D-nul Primar – Este altceva asta. 
D-nul Stoenică Alexandru – De la anul o să spună cei care plătesc că nu o mai fac dacă nici 

ceilalți nu o fac. 
D-nul Primar – Lucrurile acestea trebuie gândite bine. Avem acum bani de dat pentru 

proiecte din bugetul local.     
 D-nul Stănescu Vasile – Ce vorbim noi de acea bonificație, aceea este prevăzută de Codul 

fiscal. Asta este o taxă specială care este condiționată de prețul lor.  
D-nul Stoenică Alexandru – Care prețul lor? Taxa aceasta este a primăriei. Că ei ne impun 

nouă prețurile, taxa de salubrizare este a primăriei. 
D-nul Stănescu Vasile – Taxa specială este făcută de noi pentru oameni. Este introdusă de 

noi. Nu este impozit. 
D-nul Stoenică Alexandru – Persoanele fizice nu au contract cu Salubris. 
D-nul Stănescu Vasile – Arătați unde este prevăzut asta și noi votăm. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Se poate aproba atunci când aprobăm taxele și impozitele locale. 
D-nul Primar – Da, dar trebuie să prevedem în bugetul local. Vorbim acum pentru anul viitor. 
D-nul Stănescu Vasile – Aș vrea să dau o explicație pentru diferența de la taxa de 

salubrizare. Taxa de salubrizare este formată din două părți: una este 11,61 lei care este taxa de 
gestionare a deșeurilor reziduale și una este 1 leu care este taxă deșeuri reciclabile. Adunate fac 
12,61 lei. Nu este nicio greșeală.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 9 voturi pentru (grup politic PNL - d-nii Popescu Daniel, Vitan Marius, Achim Iulian, 
Manea-Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie și d-nul 
Prundeanu Narcizel – PRO România) și 7 voturi împotrivă (grup politic PSD - d-nii Nădescu Viorel, 
Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion-Costin și Dobre 
Violeta). 

 
2. Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 136 / 26.11.2021 privind aprobarea tarifelor 

aferente desfășurării Serviciului public de întreținere și reparare drumuri la nivelul U.A.T. 
Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Ghica Ion-Costin, secretar comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Parcă am mai votat tariful pentru montare limitator de viteză? 
D-nul Mircea Domi – S-a modificat prețul. 
D-nul Ciubuc Dumitru – În plus sau în minus?  
D-nul Mircea Domi – În plus. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 



 
 

3. Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140 / 26.11.2021 privind aprobarea tarifelor 
aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere, reparații curente și reabilitare a 
fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV 
S.R.L.. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Ghica Ion-Costin, secretar comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Să ne spună domnul director pentru ce sunt tarifele. Ce lucrări a 

făcut? Unde le-a făcut? 
D-nul Mircea Domi – La sediul S.C. Urban va funcționa și Centrul de permanență. Se fac 

niște lucrări de renovare pentru care nu avem tarife.  
D-na Dobre Violeta – În tarifele acestea este inclusă și materia primă sau doar manopera? 
D-nul Mircea Domi - Și materia primă.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

4. Aprobarea modificării obiectului și prelungirea duratei dării în folosință gratuită a unor 
imobile către S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. - Drăgănești-Olt, cu titlu de sediu principal. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Ghica Ion-Costin, secretar comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

5. Aprobarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari aferenți contractului 
de mandat al conducerii S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. – Drăgănești-Olt. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Ghica Ion-Costin, secretar comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ce se întâmplă dacă nu se realizează acești indicatori de 

performanță? 
D-nul Primar – Veniți cu propunere și schimbăm directorul și pe cei care lucrează acolo, că 

nu doar directorul este de vină, ci și muncitorii că nu-și fac treaba. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

6. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 66/19.06.2023  referitoare la aprobarea  
Protocolului de colaborare cu privire la gestionarea câinilor fără stăpân, încheiat între U.A.T.  
Orașul Drăgănești-Olt și Serviciul public de administrare a domeniului public și privat 
Corabia. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Primar – S-a omis durata. Am stabilit durata pentru 3 ani. Sperăm că nu durează atât și 

facem adăpostul nostru. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

7. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiție „  
Continuare lucrări la sediul Primăriei Drăgănești-Olt ”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Suma este mai mică? 
D-nul Primar – Este mai mare. Am primit de la C.N.I. o adresă prin care se permite 

majorararea valorii cu 15%. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

8. Întrebări, interpelări. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Care mai este situația cu lucrările la apă și canal? Sâmbata seara la  

ora 20.00, pe strada Școlii erau trei surpări. 
 D-nul Viceprimar – Nu cred că erau sâmbătă, poate vineri. Eu sâmbătă dimineață, la ora 
08.00 am fost acolo și le-am astupat. 
 D-nul Primar – Noi am fost la Consiliul județean și l-am invitat acolo pe domnul Păduraru, 
director la Condor, cel care execută lucrarea și pe domnul Ușurelu, cel care are lucrarea. Ne-au 
promis că în cel mai scurt timp fac probele și în iunie, la sfârșit, va fi asfaltat. Au promis de față cu 
domnul vicepreședinte Delureanu. 

D-nul Ciubuc Dumitru - Știți sau nu știți că a căzut o mașina într-o groapă? 
D-nul Primar – Nu a căzut, a rămas împotmolită. Noi am scos-o de acolo. A venit și poliția. 

Le-am făcut hârtie că le oprim lucrarea și ne-au răspuns că dacă le oprim lucrarea răspundem de 
nerealizarea investiției. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Grederul mai funcționează?  
D-nul Primar – A avut solicitare să lucreze undeva? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ați fost pe strada Primăverii să vedeți cum arată? 
D-nul Primar – Am fost pe strada Primăverii pentru că ne-am dus la grădiniță. Știu cum arată. 

Au fost ploi. Credeți că nu mă duc pe străzi să văd?  
D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuie să luați și măsuri. 
D-nul Primar – Te rog domnule director Mircea Domi să le povestești ce am făcut. Am făcut 

strada Cireșului – unde are activitate d-nul Nădescu Viorel, strada domnului Mocioacă Ilie. Facem și 
noi în limita posibilităților. Au fost ploi și nu se putea lucra pe străzi. Făceam mai mult rău decât 
bine. Când se usucă terenul intrăm iar.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Ideea este că în unele părți se poate și în altele nu se poate. 
D-nul Primar – Spuneți unde. S-a pus vreodată problema să nu se facă o stradă că pe acolo 

stă Ciubuc? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu. 
D-nul primar - Și atunci? 
D-nul Mircea Domi – Din contră, poate în Comani am insistat mai mult. 



 
 

D-nul Primar – Noi nici nu ar trebui să intervenim în urma celor de la Condor. Ei trebuie să 
reabiliteze. 

D-nul Ciubuc Dumitru - Știu că nu trebuie să intervenim. 
D-nul Primar - Și atunci despre ce vorbim? Dar o facem pentru cetățeni. Nu putem lasa 

străzile așa. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Despre asta vorbesc și eu. 
 
D-nul Stănescu Vasile – Vreau să expun problema cimitirelor.  
D-nul primar – Cimitirele mai sunt și ale oamenilor. În cinci zile iarba crește la loc. Și la mine 

și la dumneavostră și pe trotuar, peste tot. Am zis să facem prima dată în oraș, după care să facem 
cimitirele. 

D-nul Stănescu Vasile – Se ocupă cineva de cimitire din aparatul de specialitate? 
D-nul Primar – Da. 
D-nul Stănescu Vasile – Aceștia trebuie să ofere și soluții. La cimitirul nou de la Comani, este 

un teren gol. Să-l dăm cuiva să-l însămânțeze cu lucernă. 
D-nul Primar - Și o să zică altul de ce l-am dat. Știți ce înseamnă treaba asta? Mai bine nu. 
D-nul Stănescu Vasile – Dar este cucuta cât gardul. 
D-nul Primar – Este adevărat, dar mai bine nu. 
D-nul Stănescu Vasile -  Eu am oprit ieri o persoană care tăiase iarba în zona aceea. L-am 

întrebat de ce nu a tăiat și cucuta. Deci el a cosit fără să fie dat în folosință. Așa se poate. Dacă 
vrem să facem legal nu se poate. 

 
D-na Dobre Violeta – Două întrebări am:  
1. Dacă ne puteți pune și nouă la dispoziție Caietele de sarcini de la unitățile de 

învățământ care se reabilitează? 
2. Dacă ați luat vreo hotărâre în ceea ce privește problema de la cimitir când familia  

Stoenică a construit peste mormitele străbunicului meu? 
 D-nul Primar – Nu v-a venit adresă acasă? 

D-na Dobre Violeta – Nu. 
D-nul Primar – O să ne ocupăm. Dacă mai era acum program chemam persoana care se 

ocupă de cimitire. 
D-na Dobre Violeta – A mai venit băiatul care se ocupă și nu a rezolvat nimic. 
 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cu materialele acestea care rezultă din demolările pe unde se 

reabilitează, ce se întâmplă? 
D-nul Primar – Se face proces-verbal, se încarcă și se duc la S.C. Urban. Se încheie între  

constructor și un reprezentant al nostru. Tot ce rezultă din demolare se trece în proces-verbal. 
 

D-na Dobre Violeta - Și ne puteți da și nouă Caietele de sarcini în ședința din luna viitoare? 
D-nul Primar – Nu știu dacă se poate.  
D-na Dobre Violeta – Vreți să spuneți că noi nu le putem vedea?  
D-nul Primar – Le doriți pe toate? 
D-na Dobre Violeta – Doar la unitățile de învățământ care se reabilitează. Să vedem și noi ce 

intră în atribuțiile constructorului. Două aspecte mă interesează. 
 D-nul Primar – Vă invit la primărie să le studiați. 

D-na Dobre Violeta – Da, cu cea mai mare plăcere. 
D-nul Primar – Când doriți, îmi spuneți și vi le punem la dispoziție. 
D-na Dobre Violeta – Săptămâna viitoare. 
D-nul Primar – Cu mare drag. 

 
 
 
 



 
 

 
 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Vitan Marius, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune consilierilor 
încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                               Secretar general U.A.T. 
                 Vitan Marius-Nicolae                                                     Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 

                                                                     Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


